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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A Corvinus uniós elnyert pályázatainak költség-
haszon elemzése és a megvalósíthatósági tanulmánya az új működési koncepcióval számol-e?"

Tisztelt Miniszter Úr!

A Budapesti  Corvinus Egyetem a 2014-2020 programozási időszakban több, mint 4 milliárd Ft
uniós (EFOP) forrást nyert. A projektek mindegyikénél 100% támogatás szerepel, ami azt jelenti,
hogy a teljes fejlesztési költséget az EU és a Magyar Állam állja (3:1 aránnyal). Ilyen mértékű
támogatás  akkor  lehetséges,  ha  a  projekt  eredményeként  nem  termelődik  jövedelem.  Ennek
igazolására szokott készülni minden projekt javaslathoz egy megvalósíthatósági tanulmány és egy
költség-haszon  elemzés.  A Kormány  által  felvázolt  "új  működési  koncepcióval"  kapcsolatban
jelenleg nem sok adat ismert, de többször emlegetett, lényeges pontnak tűnik, hogy az intézménynél
piaci alapú képzések indításával árbevételt akarnak növelni a magasabb számú külföldi hallgató
fogadásával. Ez ugyanakkor boríthatja a költség-haszon elemzések feltételezéseit, amire alapozva
az  egyetem a 100% intenzitású támogatást  megkapta.  Ebben az esetben vagy a  Magyar  Állam
oldaláról szükséges felülvizsgálni a 100%-os támogatási arányt, vagy ennek elmaradása esetén akár
Uniós szabálytalansági eljárás is veszélyeztetheti a projektet.

Kérem a segítségét az alábbi kérdésekben:

1) A Corvinus uniós elnyert pályázatainak költség-haszon elemzése és a megvalósíthatósági 
tanulmánya az új működési koncepcióval számol-e?

2) Az új működési koncepcióval jelentkező árbevétel növekedés befolyásolhatja-e a támogatási 
arányt? Ha nem, akkor ezt mire alapozzák?

3) Eleshet-e a már elnyert uniós támogatásoktól a Corvinus, vagy kerülhet-e sor az egyetem 



feldarabolására az új működési koncepció megvalósítása során?

Tisztelettel,

Tordai Bence (Párbeszéd)
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